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VILNIAUS GEDIMINO TECHNIKOS UNIVERSITETO STUDENTŲ ATSTOVYBĖS  

STATYBOS FAKULTETE 

 ATASKAITINĖS – RINKIMINĖS SENIŪNŲ KONFERENCIJOS PROTOKOLAS 

2023 m. spalio 03 d. 

Saulėtekio al. 11, SRA-I 05 

Konferencijos registracijos pradžia – 19:00 val. 

 

Konferencijos pirmininkas: Vėjas Strelčiūnas; 

Konferencijos sekretoriai: Martynas Maziukas, Jovilas Bartkus;  

 

KONFERENCIJOS DARBOTVARKĖ: 

1. Registracija; 

2. Konferencijos atidarymas; 

3. Konferencijos pirmininko, sekretorių rinkimai; 

4. Darbotvarkės tvirtinimas; 

5. Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai; 

6. Kvorumo tikrinimas; 

7. VILNIUS TECH SA SF veiklos ataskaitos pristatymas; 

8. Klausimų sesija; 

9. VILNIUS TECH SA SF finansinės ataskaitos pristatymas; 

10. Klausimų sesija; 

11. VILNIUS TECH SA SF veiklos ir finansinės ataskaitų tvirtinimai; 

12. Kandidatų į VILNIUS TECH SA SF pirmininko pareigas prisistatymai; 

13. Klausimų sesija; 

14. VILNIUS TECH SA SF pirmininko rinkimai; 

15. VILNIUS TECH SA SF Delegatų rinkimas į VILNIUS TECH SA visuotinę eilinę 

ataskaitinę seniūnų konferenciją; 
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16. Rezultatų pristatymas; 

17. Konferencijos uždarymas. 
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1. Registracija 

Konferencijoje užsiregistravo 16 seniūnų iš 22. 

Kvorumas yra, konferencija gali vykti. 

 

2. Konferencijos atidarymas 

VILNIUS TECH SA SF pirmininkas Dominykas Lapinskas atidaro konferenciją. 

 

3. Konferencijos pirmininko, sekretorių rinkimai 

● Konferencijos pirmininku pasiūlytas Vėjas Strelčiūnas. Patvirtinta bendru 

sutarimu. 

● Konferencijos sekretoriais pasiūlyti Martynas Maziukas ir Jovilas Bartkus.  

Patvirtinta bendru sutarimu. 

 

4. Darbotvarkės tvirtinimas 

Siūlymas darbotvarkės pakeitimui: 

Darbotvarkė patvirtinta bendru sutarimu. 

 

5. Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai 

Į balsų skaičiavimo komisiją pasiūlyti: Ernestas Rusilas, Nojus Gvozdiovas, Kipras 

Vaičius, Norbertas Stukas ir Aurėja Goštautaitė. 

Į balsų skaičiavimo komisiją bendru sutarimu išrinkti: Ernestas Rusilas, Nojus 

Gvozdiovas, Kipras Vaičius, Norbertas Stukas ir Aurėja Goštautaitė. 

 

6. Kvorumo tikrinimas 

Tikrinamas kvorumas. Konferencijoje dalyvauja 16 seniūnai iš 22. Kvorumas yra, 

konferencija gali vykti. 
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7. VILNIUS TECH SA SF veiklos ataskaitos pristatymas 

VILNIUS TECH SA SF pirmininkas Dominykas Lapinskas pristato VILNIUS TECH 

SA SF veiklos ataskaitą už 2022 m. spalio 27 d. – 2023 m. spalio 3 d. laikotarpį. 

 

8. Klausimų sesija 

VILNIUS TECH SA SF pirmininkas Dominykas Lapinskas atsako į kylančius 

klausimus apie VILNIUS TECH SA SF veiklos ataskaitą už 2020 m. lapkričio 1 d. – 

2021 m. kovo 1 d. laikotarpį. 

 

Smiltė Kiaunytė (AF-21/2): Kaip prisidėjai prie strategijos rašymo? 

Atsakymas: Dalyvavau ir prisidėjau. Negaliu atsakyt. Pirmo pusmečio ataskaitoje, 

rašiau dėl KLP vykdymo. 

 

Nojus Gvozdiovas (SKPF-21/2): Kas Grandžik‘uose dalyvavo? 

Atsakymas: Aš dalyvavau. 

 

9. VILNIUS TECH SA SF finansinės ataskaitos pristatymas 

VILNIUS TECH SA SF pirmininkas Dominykas Lapinskas pristato VILNIUS TECH 

SA SF finansinę ataskaitą už 2022 m. spalio 27 d. – 2023 m. spalio 3 d. laikotarpį. 

 

10. Klausimų sesija 

VILNIUS TECH SA SF pirmininkas Dominykas Lapinskas atsako į kylančius 

klausimus apie VILNIUS TECH SA SF finansinę ataskaitą už 2022 m. spalio 27 d. – 

2023 m. spalio 3 d. laikotarpį. 

 

Viltė Tamašauskaitė (SKPF-20/1): Ką reiškia asmeninės išlaidos? Ar neradote remėjų? 

Atsakymas: Iš savo pinigų. Gavome remėjų, bet tuo metu taip buvo patogiau.  
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Smiltė Kiaunytė (AF-21/2): Gali plačiau pakomentuoti, ką reiškia „taip buvo patogiau 

tuo metu“? 

Atsakymas: Neturėjome banko sąskaitos, dėl to negalėjome naudotis pinigais. 

 

Smiltė Kiaunytė (AF-21/2): Kodėl finansinė ataskaita nuo 2022 iki 2023? 

Atsakymas: Greičiausiai įsivėlė klaida. 

 

 Smiltė Kiaunytė (AF-21/2): Kur nukeliavo 200 eurų iš statybos valdo? 

            Atsakymas: Į asmeninę sąskaita. Dėl kortelės. 

 

 Viltė Tamašauskaitė (SKPF-20/1): Ar negaila asmeninių pinigų?  

            Atsakymas: Negaila. 

 

 

11. VILNIUS TECH SA SF veiklos ir finansinės ataskaitų tvirtinimai 

Balsavime dėl VILNIUS TECH SA SF veiklos ataskaitos pasisakė: 

Balsavime dalyvavusiu seniūnų skaičius – 16 

Už – 16 

Prieš – 0 

Susilaikė – 0 

 

Balsavime dėl VILNIUS TECH SA SF finansinės ataskaitos pasisakė: 

Balsavime dalyvavusiu delegatų skaičius – 16 

Už – 16 

Prieš – 0 

Susilaikė – 0 
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12. Kandidatų į VILNIUS TECH SA SF pirmininko pareigas prisistatymai 

Prisistato kandidatai į VILNIUS TECH SA SF pirmininko pareigas: Ieva Žutautaitė, 

Inesa Bukinaitė. 

13. Klausimų sesija 

Kandidatai į VILNIUS TECH SA SF pirmininko pareigas atsako į kylančius klausimus. 

 

            Nojus Budrikas (SF-23/2): Ar tu žinai konkrečią situaciją apie SPK?  

           Atsakymas (Ieva Žutautaitė): Šiuo metu negaliu tiksliai atsakyti į šį klausimą. 

 

Martynas Šimkus (VVF-22/1): Minėjai, kad esi trečius metus atstovybėje, bet imsi 

akademines atostogas, ar tas netrukdys darbui atstovybėje?  

Atsakymas (Ieva Žutautaitė): aš kaip tik manau, kad akademinės atostogos bus puiki 

galimybė tapti atstovybės pirmininke. Norėjau jau pernai, bet pabijojau. O dabar turiu 

labai daug laisvo laiko.  

 

 Martynas Šimkus (VVF-22/1): Ar turit užsibrėžusios didesnių tikslų kadencijai?  

Atsakymas (Ieva Žutautaitė): Šiuo metu visai kadencijai nepasakyčiau, jei bus galimybė 

ir mus išrinks, mes tarsimes ir darysim metų planą, tada nuspresim. 

Atsakymas (Inesa Bukinaitė): didžiausias tikslas gerinti komunikaciją su visa 

universitetine aplinka. Reiktų labiau bendrauti su komanda ir darant metinį planą tų 

tikslų tikrai atsiras. 

 

Elzė Baranauskaitė (SKPF-21/2): Esi trečius metus SA, kodėl nenorėjai galbūt tapti 

koordinatoriumi ir tada eit į pirmininkus per tuos metus? 

Atsakymas (Ieva Žutautaitė): Negaliu sakyt, kad nenorėjau. Negavau to pasiūlymo ir 

neparodžiau to didelio noro pati. Ir dabar turiu šansą ir noriu būt pirmininke. 

 

 

Klausimo papildymas: Kokiam komitetui priklausai tu?  
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Atsakymas (Ieva Žutautaitė): Nepaminėjau savo prisitatyme, nepriklausiau vienam 

komitetui, stengiausi visiems padėti. Tikiuos, kad tie mano išgyvenimai prisidės prie 

pirmininkavimo. 

 

Maksim Golubov (SF-23/1): Minėjot, kad planuojate daryti pakeitimus SPK, kokios 

dabar didžiausios SPK problemos?  

Atsakymas (Inesa Bukinaitė): didžiausia problema yra SPK pirmininkas, kuris 

neišklauso studentų, daro prieš juos. Norėsiu su jais kalbėtis. žmogus per daug laikosi 

savo nuomonės. 

 

Viltė Tamašauskaitė (SKPF-20/1): Kas per pastaruosius metus buvo vykdoma, kokia 

iniciatyva rodoma iš studentų pusės dėl SPK? Jeigu žinai, kas dar yra blogai, kodėl šių 

klausimų nekeli į viešumą ir nebandai SPK keisti, kodėl nekalbi apie pirmininką, nes 

SPK viduje taip veikia?  

Atsakymas (Inesa Bukinaitė): Mes turim kursinį, kurį turim daryti su Revit’u, o 

mokymasis dirbti su šia programa vyksta tame pačiame pusmetyje ir tai kertasi. Bet 

Revit paskaitas perkėlė anksčiau. Daugiau nelabai žinau. Bet tai yra pagrindinis 

dalykas. Mano nuomone, tai buvo dalykas, kurį labiausiai reikėjo keist. 

 

Ieva Giriūnaitė (svečias): Tu kalbi ir mini vieną pirmininką, bet žinai kad yra keli 

pirmininkai ir kitos programos? Ar koncentruojiesi vien į savo kursą? 

Atsakymas (Inesa Bukinaitė): Aš žinau, kad yra ir kitų. Ča buvo dalykas, kurį girdėjau 

ir logiška, kad aš daugiau girdėjus apie savo programą. Šiuo metu neturiu tikslios 

informacijos. Mano tikslas yra tiksliau sužinot kaip ten viskas yra. 

 

 

 

Klausimo papildymas: Ar konkrečiai pasidomėjai apie problemas? Gal ta veikla jau yra 

vystoma? 
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Atsakymas (Inesa Bukinaitė): dar tuom nesidomėjau, bet žinau kad yra problema su 

pirmininku, tam reiktų daug darbo, kad viską sutvarkyti. 

 

Atsakymas (Inesa Bukinaitė): Kaip jau ir minėjau, per mažai pasidomėjau šia problema. 

Tas tikslas atsirado iš to, kad žinojau per mažai informacijos tuo tikslu. Čia dalykas, 

kurį dar galiu ištaisyti, tą visą nesusipratimą. Pripažįstu, kad per mažai pasidomėjau. 

 

Smiltė Kiaunytė (AF-21/2): Ką padarei praeitoje komandoje, kad komunikacija būtų 

geresnė?  

Atsakymas (Inesa Bukinaitė): Aš pati labiau dirbau iš universitetinės pusės, nes buvo 

per daug ginčų ir nesutarimų komandoje. Aš per mažai prisidėjau prie komandos 

motyvacijos. Norėjau atsiriboti ir dirbti ties universiteto tikslu, o ne fakulteto.  

 

Klausimo papildymas: Jei tavo komandoje nutiks tokia pat situacija, ar taip pat 

nusisuksi nuo savo komandos ir bandysi dirbti savarankiškai? 

Atsakymas (Inesa Bukinaitė): Kategoriškai ne. Išsirinkau pati savo komandą. Žinau kaip 

mes dirbam.  

 

Klausimo papildymas: Ar manai kad pirmininkas tūrėtų dirbti tik su ta komanda su kuria 

gerai sutaria, ar būti visapusiškas ir mokėti dirbti su įvairiais žmonėmis? Atsakymas 

(Inesa Bukinaitė): Ne, pirmininkas neturi priimti asmeniškumų. Manau, kad 

pirmininkas turi surasti kompromisus su kuo daugiau žmonių. Aš nemanau, kad esant 

atstovybėje mes turėtume veltis į asmeniškumus. Mes esame organizacija su bendrais 

tikslais. 
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Viltė Tamašauskaitė (SKPF-20/1): Abi minėjote, kad būtumėte viena kitos vice 

pirmininkės, ar nebus trinties ar nuoskaudų dirbant vienoje komandoje?  

Atsakymas (Inesa Bukinaitė): Jau apkalbėjom, esam pasiruošusios užimti ir tas, ir tas 

pareigas. Esam susitarę, ir abejoju, kad bus blogiau. 

Atsakymas (Ieva Žutautaitė): Aš džiaugsiuos abiem atvejais. Mes abi norim siekti, jog 

studentam būtų geriau. 

 

Maksim Golubov (SF-23/1): Abi minėjot kad gerinsit komunikacija, kad dirbsit su 

seniūnu sistema, tai kokia dabar problema su seniūnais ir komunikacija?  

Atsakymas (Inesa Bukinaitė): Paskutiniu metu su seniūnais nebuvo daug 

komunikuojama, man trūksta, kad seniūnai nebijotų ir galėtų pasakyti savo problemas. 

Atsakymas (Ieva Žutautaitė): Sunku prikviesti seniūnus į konferencijas, integruoti 

primakursius ir siekti jiems parodyti dėl ko svarbu yra konferencijos ir visa kita 

veikla. Ir taip po truputį studentai galės keltis motyvaciją kreiptis. 

 

Oresta Ščerbakova (SF-23/3): Kaip manote ar šiais metais pakankamai bendravote su 

pirmakursiais, ir ar pakankamai informacijos suteikėte?  

Atsakymas (Ieva Žutautaitė): Asmeniškai manau, kad daug prisidėjau prie bendravimo 

su pirmakursiais, visada jiems atsakydavau, jei nežinojau kreipiausi pas kitus.  

 

Klausimo papildymas Ievai Žutautaitei: Ar buvo nusiskundimų būtent iš tavo grupės, 

kad informacija gauni per vėlai? 

Atsakymas (Ieva Žutautaitė):  Iš mano grupės negirdėjau.  

 

Oresta Ščerbakova (SF-23/3): Kodėl Sf 23/3 grupė visa informaciją gauna paskutinė?  

Atsakymas (Inesa Bukinaitė): Mes pasakėm kai tik žinojom informaciją, tai nėra pilnai 

mūsų kaltė, mes dėl to susivėlinom. Dėl kitos informacijos aš, kaip SARK, 

pakankamai susakiau informacijos. Mes tikrai nemažai bendravom su pirmakursiais. 
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Klausimo papildymas Inesai Bukinaitei: Buvo labai daug skundų, ir dėl krikštynų. 

Atsakymas (Inesa Bukinaitė): dėl krikštynų buvo taip, kad patys nežinojom tikslios 

informacijos. Čia nebuvo taip, jog mes norėtume vėliau pranešti. Pranešėm, kai tik 

galėjom. 

 

Klausimo papildymas: Tai gal jūs mažiau bendraujate su kitais fakultetais, nes kiti 

fakultetai info gavo dviem savaitėm anksčiau? 

Atsakymas (Inesa Bukinaitė): Mes kaip komandos nariai per vėlai gavom informaciją. 

Bet kokiu atveju pranešėm, kai tik žinojom. Čia ne kuratorių bėda, o komandos. 

 

 

Oresta Ščerbakova (SF23/3): Kodėl mes taip vėlai gauname informacija? Tai jei jūs 

kuratorės ar neturėtumėt jūs eiti ir klausti visos informacijos? 

 Atsakymas (Ieva Žutautaitė): nebuvau komandoj tai irgi perdaviau informaciją tik kai 

ją sužinojau. Aš, kaip kuratorė, jei patikrintumėte mūsų pokalbius pamatytumėte, kad 

komunikacija yra prasta. 

Atsakymas (Inesa Bukinaitė): Neturiu papildymo, nes veikiau kaip Ieva. Aš stengiaus, 

bet galimai nepakankamai dariau, kad tai įvyktų. 

 

Kipras Vaičius(svečias): Minėjo Dominykas, kad koordai gavo informaciją rugsėjo 12 

dieną. Inesa esi koordinatorė/kuratorė, pakomentuok? 

 Atsakymas (Inesa Bukinaitė): Visa bėda buvo tame, kad nepradėjom tiksliai 

organizuoti, neturėjom nei vietos nei laiko, dėl to nenorėjom kelti į viešumą nepilnos 

informacijos. Manau, aš kiek galėjau anksčiau ir tiksliau, tiek ir pranešiau. 

 

Smiltė Kiaunytė (AF-21/2): daryk save to date ir pranešk: toks klausimas save the day. 

 

Ieva Giriūnaitė (svečias): Kokias buvusios komandos klaidas matėte? 
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Atsakymas (Inesa Bukinaitė): Komunikacija, daug info keliavo pavėluotai, tai matės 

su RSV. Patys RSV nariai nežinojo, kad tai turi padaryt. Galimai buvo motyvacijos 

stoka. Komanda buvo stipri, tiesiog dėl aplinkinių priežasčię darė mažiau nei galėjo.  

Atsakymas (Ieva Žutautaitė): niekada nesakyk niekada, galbėt galima keist, gal viskas 

gerai. Jei būčiau pirmininkė, mes negalim nuspėt ateities. Neatsakysiu į šį klausimą, 

vėliau su komanda pasigilinsim. 

 

Albertas (svečias): Ar žinote apie užsienietiškos grupės egzistavimą? Ar galima būtu 

daugiau bendradarbiauti ir integruoti užsieniečių grupę?  

Atsakymas (Ieva Žutautaitė): šiuo metu nežinau, kas vyksta su užsieniečių grupe. 

Pasitikslinsiu. 

 Atsakymas (Inesa Bukinaitė): Apie egzistavimą žinau, galimai yra toks dalykas, jog 

užsieniečius yra sunku įtraukti į mūsų bendrą veiklą, bet galima pasistengti kažką 

nuveikt ir su užsieniečiais. Čia reikėtš ir pačių seniūnų indėlio. Mes neturėjom tos 

informacijos, jog kažko trūksta ar kažkas yra blogai. Vėlgi, viskas susikerta į 

komunikaciją. Reiktų viską aptart su seniūnu ir tada žiūrėt kaip pajungt seniūną. 

 

Smiltė Kiaunytė (AF-21/2): Kaip sekėsi gerinti komunikacija su kitais fakultetais šiais 

metais ir kaip planuojate tai daryti kitais metais? Kokia prasmė susitikimų? 

 Atsakymas (Ieva Žutautaitė): Nebuvau komitetuose, neturėjau to bendravimo su kitų 

fakultetų komitetais, bet tikrai stengsiuos būnant dabartinėje komandoje dirbti ir su 

kitais. Taip pirmiausia pažinti vienas kitą. Iškilus problemom, kreiptis pas kitus. 

Atsakymas (Inesa Bukinaitė): Būdama SARK, labiau dirbau universiteto mastu, nei 

fakultete, nedariau jokių kitų žingsnių, kad bendraut su kitais fakultetais. Bet kokiu 

atveju tai yra svarbu, pasimokyti viens iš kito klaidų. 

Papildymas (Ieva Žutautaitė): Manau, kad yra rodiklis, kad fakultetai per mažai 

bendrauja vieni tarp kitų. 
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Smiltė Kiaunytė (AF-21/2): Kaip koreliuoja studentu pritraukimas ir veikla studentų 

atstovybėje?                                                                                                              

Atsakymas (Ieva Žutautaitė): Vykimas į kitas mokyklas ir universitetus. Tai gali 

pritraukti žmonių į studentų atstovybę. Tai didelė galimybė priskviesti žmonių.                               

Atsakymas (Inesa Bukinaitė): Neturiu daug pridurt, mes važiuojam į mokyklas ir 

bandom pritraukti studentus, tada atsiras daugiau motyvuotų žmonių. 

 

Smiltė Kiaunytė (AF-21/2): Kokią matote opia problemą? 

Atsakymas (Inesa Bukinaitė): buvau dekanato posėdyje ir ten akcentavo, kad vilniečių 

yra mažai SF, iš ten ir kilo ta idėja prijungt daugiau žmonių iš Vilniaus. 

Atsakymas (Ieva Žutautaitė): Matome didelį stojančiųjų skaičių ir tikimės, kad pavyks 

fakultete pritraukt daugiau žmonių. Š iais metais STVF matosi ryškiausiai, kai anksčiau 

būdavo 15 studentų, o dabar 33. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

14. VILNIUS TECH SA SF pirmininko rinkimai 

Seniūnai slaptu balsavimu renka naują VILNIUS TECH SA SF pirmininką. 

 

15. VILNIUS TECH SA SF delegatų rinkimas į VILNIUS TECH SA visuotinę eilinę 

rinkiminę konferenciją 
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Konferencijos sekretorius                 Martynas Maziukas 

Konferencijos sekretorius            Jovilas Bartkus 
 

Kviečiami seniūnai norintys ir galintys dalyvauti VILNIUS TECH SA neeilinėje 

visuotinėje rinkiminėje seniūnų konferencijoje.  

 

 

16. Rezultatų pristatymai 

 

Už Inesą Bukinaitę balsavo 4 

Už Ievą Žutautaitę balsavo 11 

Nei už vieną iš išvardintų kandidatų balsavo 1 

 

17. Konferencijos uždarymas 

 

 

 

Konferencijos pirmininkas                Vėjas Strelčiūnas 

 

Konferencijos sekretorius              Martynas Maziukas 

Konferencijos sekretorius       Jovilas Bartkus 

 


